

一、如何取得公費 COVID-19 快篩包？

How do I obtain a free COVID-19 rapid test kit?

快篩試劑由機場 CDC 人員確認移工手機之居家檢疫系統填報結果，即由 CDC 人員當場發放給移工。

CDC personnel will hand out free COVID-19 test kits at the airport after checking the health statement and home quarantine electronic system on the cellphones of newly arrived foreign workers.

二、公費 COVID-19 快篩試劑使用時間點？

When should free COVID-19 rapid tests be used?

檢疫及自主健康管理期間共計 17 日，需自行配合使家用快篩試劑。

檢疫期滿當日(第 10 日)執行 1 次快篩試劑、以及於出現症狀時使用備用快篩試劑 1 支。

Quarantine and self health management last for a total of 17 days. During this period COVID-19 rapid tests should be administered once on the 10th day of the quarantine period and one more spare to be used when symptoms appear.

三、如何使用「COVID-19 快篩試劑」?(掃描 QR code 觀看操作說明影片)

How do I use a “COVID-19 rapid test” ? (scan the QR code to watch how to use rapid test kit video)



<https://www.youtube.com/watch?v=GySXZV5d9s4>

操作說明影片(中文)
(Chinese)



<https://www.youtube.com/watch?v=5wMgGuTMnTo>

操作說明影片(英文)
(English)



<https://ppt.cc/fLbtQx>

操作說明圖片(英文)
(Image)

四、如果使用快篩呈「陽性」反應應如何做？

If the COVID-19 rapid test comes back “positive” how should I respond?

快篩結果 2 條線為陽性，如為陽性，請主動與仲介或雇主聯繫，配合當地衛生局後續採檢及醫療。

If the result of the COVID-19 rapid test is that the two lines are positive, immediately contact your employer or labor broker and cooperate with follow

up testing and medical treatment arranged by the local health authorities.

五、溫馨提醒：

Friendly reminder:

- 在檢疫期間如果發現試劑有破損時，請聯絡仲介或雇主提供快篩試劑。
If during the quarantine period you find that any of the rapid tests are damaged, contact your labor broker or employer to provide replacements
- 檢疫期間請勿離開房間(例如：不可出房門聊天、裝水)
Do not leave your room during the quarantine period (for example do not leave it to chat with others or get water)
- 如違反檢疫規定，處新臺幣 10 萬至 100 萬元罰鍰
Violations of quarantine regulations will result in a fine of NT\$100,000 to NT\$1 million
- 如有任何需要請聯繫檢疫所人員/服務人員或可致電 **1955 專線**
If you need anything contact personnel/service staff at the quarantine facility or call the **1955 hotline**